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CCC证书换证-到期换证申请表(书)
CCC certificate change—application for expired certificate renewal (change)
到期申请换证CCC证书编号<Expired CCC certificate renewal (change) number>:
申请CCC证书换证数量在2张以上可以附页，同一生产厂同类产品可以填写在一张申请书上。按证书份数进行收费。
If more than 2 expiring certificate renewals are applied, they could be attached together。 Same type of product of same manufacture could be filled in one application. Charged by piece of certification。
生产厂编号(Manufacture code of CCC certified product):
CCC证书上产品名称(Product name of CCC certificate):
1.CCC认证产品生产厂 Manufacture of CCC certified products
	单位名称：
Manufacture name

	单位地址：
	邮政编码：

	Address: Country name +address

	联系人姓名：
Contact:
	固定电话：区号+电话号码
TEL:

	移动电话：
MP:
	传  真：区号+电话号码
Fax:

	电子邮件(E-mail)：


2.换发新CCC证书接收人New CCC certificate receiver
	单位名称：
Manufacture name

	单位地址：
	邮政编码：

	Address: Country name +address

	联系人姓名：
Contact:
	固定电话：区号+电话号码
TEL:

	移动电话：
MP:
	传  真：区号+电话号码
Fax:

	电子邮件(E-mail)：


3. 旧证书有效期截止日期Recent CCC certificate expired date：           年Y       月M       日D
· 其它补充说明：Notes
CCC认证证书申请换证经办人签字（盖章）：       日期Date：           年Y       月M       日D
Signature for CCC certificate change application (Seal) 
3C认证证书到期申请换证注意事项：
CCC expired certificate renewal(change) application notice:
1)3C证书持有人如果需要延续3C认证证书法律有效性必须在3C认证证书到期前3个自然月(60个工作日)前办理3C认证证书到期换证申请。
The holder of CCC certificate need to apply for new certificate 3 month (60 working days) in advance to keep valid of the current CCC certificate
2)原3C证书上缴，换发新3C认证证书，如原3C证书已经遗失可以在《3C证书换证-到期换证申请表》的（其它补充说明）栏填写申请，并联系我处。

The current CCC certificate will be handed to Chinese government to issue new one, if the current one is lost, should note in the Note column on <CCC certificate change—application for change expired certificate>and contact us.
3)申请3C证书换证数量在2张以上可以附页，同一生产厂同类产品可以填写在一张申请书上。按原证书份数进行收费。
If more than 2 expiring certificate renewals are applied, they could be attached together, same type of product of same manufacture could be filled in one application. Charged by piece of certification.
4)《3C证书换证-到期换证申请表》填写后，需附上原3C证书及申请人营业执照和组织机构代码证复印件一并传真（021-51095580-807）, 发送完后请用电话与我们联系以便确认(Tel:86-021-51095580）。
After filling in< CCC certificate change—application for change expired certificate>, need to fax current CCC certificate and copy of license of organization establishment to us. 
5)中国境外企业可以通过邮件形式申请。

The overseas company of china: You may also apply through E-mail: ccc#china-ccc-certification.com
6)其它3C认证变更申请可以参考《3C认证申请指南》：http://cccwto.com/1039.html
Application for change of other CCC certificate, please refer to <The guideline of CCC certificate application>  http://china-ccc-certification.com/501.html
TEL : 86-021-51095580×805       FAX : 86-021-51095580×807                E-mail : ccc@cccwto.com

